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Jurbarkas 

 
Dar gegužės mėnesį buvome pateikę sprendimo projektą „Dėl išmokos dydžio seniūnaičiams 

nustatymo ir išmokų seniūnaičiams su jų veikla susijusioms išlaidoms apmokėti mokėjimo ir atsiskaitymo 

už jas tvarkos aprašo patvirtinimo“. Tuometinės Jurbarko rajono savivaldybės valdančiosios daugumos 

balsais šiam sprendimo projektui buvo nepritarta ir žadėta šį klausimą spręsti vėliau: sušaukti seniūnaičių 

sueigą, tartis su jais ir pan.. Tarybos nariui Vidmantui Juzėnui teko dalyvauti susitikime su seniūnaičiais 

bei išgirsti mero pažadą šią problemą spręsti „kažkokiais 3 būdais“. Žinodami, kad jau renkamos paraiškos 

ir rengiamos programos 2018 m. Jurbarko rajono savivaldybės biudžetui, tačiau šis klausimas tarybai 

svarstyti dar nepateiktas. Sutikti seniūnaičiai taip pat nuogąstauja, kad buvo žadėta, o jokios informacijos 

apie priimtus sprendimus nėra. 

Atsižvelgdami į aukščiau išdėstytas aplinkybes, kreipiamės į Jus, Mere, ir prašome šį klausimą 

įtraukti į 2017 m. spalio 25 d. Jurbarko rajono savivaldybės tarybos posėdžio darbotvarkę, bei pavesti 

administracijai parengti galimai reikiamus kitus sprendimus. Pakoreguotas sprendimo projektas, 

aiškinamasis raštas ir išvada buvusiam sprendimo projektui pridedami. Ačiū. 
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